
Požiadavky a odpovede zo zasadnutia VMČ SEVER z 03.10.2024 
 

ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4081 

Občania žiadajú aby mesto riešilo slabý tlak na ulici 
Potočnej 13/163,teraz keď prebiehajú práce TVK 
v Opatovej. Bolo im povedané že musia odpojiť celú 
ulicu teraz majú na to príležitosť, keď prebiehajú práce 
v Opatovej. 

Vaššová Malvína 

Spojili sme sa s TVK a.s., ktorý nám mailom dňa 18.10.2024 napísali, že ku dňu 18.10.2024 je oprava 
ukončená a tlakové pomery vyriešené. 

Zatvorené (kladne) 

4082 

Občania :žiadajú aby mesto dalo opraviť trčiace kanále 
na Opatovskej ulici od nového nadjazdu po železničný 
podchod ktoré, sú už niekoľko rokov v dezolátnom 
stave. Je to veľmi nebezpečné. 

Jaroš Roman, Ing. 

Tento úsek komunikácie je zaradený do opravy ešte v tomto roku. 

V procese - 
naplánované 

4083 

Občania: žiadajú pripojiť Opatovú k cyklotrase ktorá sa 
teraz buduje. Chcú vedieť, či je to zahrnuté v projekte 
výstavby. 

Múdra Hana. Ing. 

Územné rozhodnutie k požadovanému napojeniu je vydané, projektová dokumentácia potrebná pre vydanie 
stavebného povolenia je objednaná a spracovávaná projektantom. 

Zatvorené 

4804 

Občania: chcú vedieť ako sa mesto vysporiada 
s pripojením Opatovej na novú cyklotrasu, keďže TSK 
neplánuje budovať sekundárne pripojenia, ale len 
kostrovú sieť. 

Múdra Hana Ing. 

Územné rozhodnutie k požadovanému napojeniu je vydané, projektová dokumentácia potrebná pre vydanie 
stavebného povolenia je objednaná a spracovávaná projektantom. 

Zatvorené 

4085 

Občania: žiadajú dopravnou značkou povoliť prejazd 
cyklistom z Opatovskej ulice cez ulicu Niva popri MŠ 
Opatová. Teraz je tam zákaz vjazdu pre všetkých 
účastníkov cestnej premávky. 

Múdra Hana, Ing. 

Prejazd cyklistov v protismere bude povolený, nakoľko ulica spĺňa potrebné šírkové parametre. Doplnenie 
dopravného značenia bude v blízkej dobe objednané u dodávateľa. 

V procese – čaká 
sa na tretie strany 

4086 

Občania: sa pýtajú ako to bude riešené s cestou po 
ktorej stále chodia ťažké autá, ktoré stavajú cyklotrasu, 
ktorú má na starosti ako investor Trenčiansky 
samosprávny kraj. 

Jaroš Roman, Ing. 

Za správu komunikácií môžeme konštatovať že pokiaľ tu nie je zákaz vjazdu nákladným vozidlám, tieto 
môžu komunikáciu používať. 

Zatvorené 

4087 Občania: žiadajú spraviť pasport cesty od nového 
nadjazdu po železničný podjazd v Opatovej z dôvodu 
že, túto trasu využívajú stavebné mechanizmy, 
stavebné 40 tonové autá, ktoré tam budujú cyklotrasu. 

Jaroš Roman, Ing 
Múdra Hana, Ing. 

Správa miestnych komunikácií má fotodokumentáciu všetkých komunikácií v meste ktorá sa dopĺňa každý 
rok o nové snímky. Na tejto komunikácií nie je dopravným značením obmedzený vjazd súprav vozidiel s 
celkovou hmotnosťou do 40t. 

Zatvorené 

4088 
Občania žiadajú skontrolovať rozšírenie invazívnej 
rastliny - Pohánkovec japonský. Od železnice smerom 
do Kubrej, okolo nového chodníka zo Sihote do 

Opatovej- jarok. 

Jaroš Roman, Ing. 

MHSL na parcelách ktoré má v správe, postupuje podľa usmernenia ŠOP ,t.j. pravidelným kosením. 

Zatvorené 

4089 

Občania: žiadajú aby sa niečo robilo so stojacou vodou 
pri dome č.527 je tam prepadnutá cesta. Viac krát už 
na to upozorňovali. 

Jaroš Roman, Ing. 

Tento prepad je zaradený medzi opravy ešte v tomto roku. 
V procese - 

naplánované 

4090 

Občania: žiadajú mesto aby sa nepovolila taká veľká 
výstavba v ich lokalite Opatová (bývalé 
Poľnohospodárske družstvo), kde má vyrásť jedenásť 
osem poschodových domov. Naruší to ich komfort 
bývania. 

Mlynčeková Adriana Ing. arch. 

Lokalita PD Opatová je v súkromnom vlastníctve, kde po príslušných legislatívnych krokoch je v súčasnosti 
v štádiu ukončenia proces zmien a doplnkov územného plánu, s predpokladom schválenia do konca tohto 
roku. Územný plán vytvorí predpoklad na ďalšie projekčné kroky s podmienkami zo strany viacerých 
dotknutých orgánov. ÚÚP s navrhovanou výstavbou vyjadrilo súhlas samotným procesom zmien a doplnkov 
č. 9 ÚPN, pričom navrhované výškové hladiny sú premenlivé, nie konštantné. 

Zatvorené 

4091 
Občania: sa pýtajú ako to bude riešené s kanalizáciou 
a cestou ku novej výstavbe ktorá bude zanedlho riešená 
v ich lokalite. Čí bude budovaná nová alebo ako to bude 
riešené. 

Mlynčeková Adriana Ing. arch. 
Ďuďáková Mária Bc. 

V uvedenej veci na stavebnom úrade zatiaľ neevidujeme žiadosť o územné konanie, nedisponujeme 
projektovou dokumentáciou a teda sa k riešeniu inžinierskych sietí - kanalizácia nevieme t.č. vyjadriť. 

Zatvorené 

  



ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4092 
Občan chce vedieť v akom stave je revitalizácia parku 
v Opatovej? Kedy bude verejnosti predstavený finálny 
návrh. 

Mlynčeková Adriana Ing. arch. 
Domnievame sa, že má občan na mysli plochu, ktorej situáciu prikladáme v prílohe. Táto plocha je projekčne 
pripravené, má vydané povolenia, nie sú však k dispozícii finančné prostriedky. Jej realizácia sa teda odvíja 
od získania financií. 

Zatvorené 
(nie je v rozpočte) 

4093 
VMČ SEVER: žiada investičné oddelenie aby doručilo 
projektovú dokumentáciu Opatovského cintorína p. 
Vankovej na útvar majetku mesta. 

Korienek Ján 
Projektová dokumentácia Opatovského cintorína bola doručená p. Vankovej z ÚMM. 

Zatvorené 
(kladne) 

 


